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Aanwezig: stemgerechtigd 

• Peleman Willy, voorzitter 

• Buyens Frank, lid 

• De Baerdemaeker Caroline, lid 

• Gabriëls Elke, lid 

• Mostinckx Werner, lid 

• Price Willy, lid 

• Vrijders Paul, lid 

• Willems Rony, lid 

Aanwezig: niet-stemgerechtigd 

• Inez De Coninck, schepen van ruimtelijke ordening. 

Verontschuldigd 

• Dierickx Rita, lid   

• Puttemans Sofie, lid   

• Van Verre Marc, lid   

 

Agenda 

• Goedkeuring van het verslag van de vergadering dd. 7 oktober 2019. 

• Meerjarenplan 2020-2025: Adviesformulering. 

• Varia. 

 

 

 

 

Verslag vergadering GECORO 

 

Datum: donderdag 21 november 2019 
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Welkom. 

De voorzitter opent de vergadering om 19u07 en verwelkomt de leden alsook de bevoegde schepen Inez De Coninck. 

De voorzitter geeft een toelichting bij de agenda van deze vergadering. 

Agendapunt: Goedkeuring van het verslag van de vergadering dd. 7 oktober 
2019. 

Het verslag van de vergadering dd. 7 oktober 2019 wordt goedgekeurd. 

 

Agendapunt: Meerjarenplan 2020-2025: Adviesformulering 

 De schepen overloopt kort de doelstellingen voor ruimtelijke ordening. 
De voorzitter vraagt of er bij dit punt vragen of bemerkingen zijn. 
Een aantal leden hebben volgende vragen of bemerkingen : 
1.Een algemene opmerking is dat het gelijkblijvende beleid niet mee is opgenomen in de meerjarenplan 
en dat het moeilijk is om een totaaloverzicht te krijgen van alle investeringen.  Om een beter inzicht te 
krijgen in dit meerjarenplan zou het interessant zijn om een overzicht te krijgen per thema. 
2.Budget vernieuwen van de sporthal.  Wordt er een nieuwe sporthal voorzien op de Vetweyde en blijft de 
bestaande sporthal op het Heiveld bestaan ?  Welke functie gaat de bestaande sporthal krijgen ? 
De schepen bevestigt dat er een nieuwe sporthal komt op de Vetweyde en dat de bestaande sporthal door 
de scholen zal gebruikt worden als turnzaal. 
3.Actie-461 : Implementatie en evaluatie van de Bouwmeesterscan.  Voor dit actiepunt en andere 
actiepunten zijn geen bedragen voorzien.  Waarom is dit zo ?  De schepen zegt dat elk actiepunt mee 
moet opgenomen worden in dit meerjarenplan om jaarlijks te kunnen rapporteren.  In februari 2020 wordt 
er een toelichting gegeven over de bouwmeesterscan door het bureau welke deze scan heeft uitgevoerd.  
De kosten van deze avond worden dan opgenomen in dit actiepunt en zo kan dit ook gebeuren met nog 
andere acties die zullen voortvloeien uit de evaluatie van de Bouwmeesterscan. 
4.De actiepunten op pagina 83 welke betrekking hebben op het STOP-principe. Hier zijn eveneens geen 
bedragen voorzien.  Wat houdt dit dan in als er geen middelen voorzien worden ? 
5.Er is te weinig budget voorzien voor veilige schoolomgevingen (act 427).  Het voorziene budget is niet 
voldoende om de schoolomgevingen aan te pakken die al op de planning staan. 
6.Verfraaien dorpskern Mazenzele (ACT-516).  Het voorziene budget  is onvoldoende. 
7.Verfraaien dorpskern Opwijk-centrum (ACT-517).  Het bedrag dat voorzien is gaat over de herinrichting 
van de Singel.  Maar zou het niet beter zijn, voor te starten met de herinrichting van de Singel, dit ruimer 
te bekijken dan de Singel alleen. 
8.Waarom is er geen prefinanciering voorzien voor Leirekensroute ? 
9. Het sluiten van de overwegen slorpt veel geld op wat niet prioritair is voor dit lid.  Kunnen deze werken 
niet opgeschoven worden.  Daarnaast is de overweg aan de Klei belangrijker dan de rest.  Moet deze 
geen voorrang krijgen op de rest van de overwegen. 
10.Op pagina 95 staan 3 tabellen (Niet prioritaire acties, niet prioritaire actieplannen en niet prioritaire 
beleidsdoelstellingen).  Wat betekenen deze tabellen ? 
 
Er wordt gevraagd wanneer de nieuwe Gecoro opgericht wordt ?  De schepen deelt mee dat dit op de 
agenda van de gemeenteraad van januari 2020 zal geplaatst worden. 
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De schepen van ruimtelijke ordening, mevrouw Inez De Coninck verlaat de zaal waarna de leden van de 
Gecoro overgaan tot de beraadslaging en adviesformulering. 
 

Meerjarenplan 2020-2025: adviesformulering. 
De Gecoro brengt unaniem een voorwaardelijk gunstig advies uit mits : 
-het gelijkblijvend beleid mee op te nemen in dit meerjarenplan 
-een schema op te maken per thema 
-er een jaarlijkse terugkoppeling gebeurt over de uitvoering van dit meerjarenplan 
-vooraleer de Singel aan te pakken moet dit ruimer bekeken worden dan de Singel alleen. 
 
 

Agendapunt: Varia 

Het provinciaal beleidsplan ruimte Vlaams-Brabant is in opmaak.  De publieke raadpleging loopt van 1 
december 2019 tot en met 14 februari 2020.  Het startmoment is op woensdag 4 december 2019 vanaf 14 
uur in het provinciehuis, Provincieplein 1 in Leuven. 
De leden van de Gecoro worden hierbij uitgenodigd. 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 20u09. 

 

 

 

 

 

Verslag: Rony Willems 
 
 

Datum volgende vergadering: De datum zal later meegedeeld worden. 

 


